
Bäckaby Hembygds och sockenförening 

 

Protokoll från styrelse 2022-01-22 i Slageryd hos Kim kl. 19 – 21. 

Närvarande: Kim Nelson, Kjell-Egon Strandh, Sven Geijersson, Sven Eriksson, och Stefan Hjort. 

 

1. Ordföranden Kim Nelson hälsar alla välkomna. 

 

2. Ekonomi. Stefan redovisar aktuell ställning. Kassabehållning 240 503 kr. 

 

3. Evenemangskalender. Inga detaljer är klara. Styrelsen vill få förslag. 

 

4. Gräsklippning. Stefan Larsson slutar med gräsklippning. Stefan har debiterat ca 9 500 kr /år. En 

åkgräsklippare betalar sig på 4 år. Ingvar tar in offerter. 

 

5. Sommarserveringen. Klart med ansvariga. Kakkylen behöver bytas ut. 

Det finns ett oförklarligt svinn på ca 19 000 kr när man jämför försäljning mot inköp av bakverk. 

Kan delvis förklaras med att personalen får fika gratis, men summan är alldeles för stor. 

 

6. Årsmötet blir 4 mars i Bäckabygården, om inget annat inträffar med pandemin. Kjell-Egon skriver 

dagordning och årsberättelse. 

 

7. Pommer vill sköta uthyrningen av Plymska och vandrarhem. Kim och Stefan diskuterar med 

Pommer. 

 

8. Landsbygdspengarna 83 333 kr kommer till föreningen. Hur ska de användas? Staket, Värmepump i 

Gymmet, Avfuktare i Bäckabygårdens källare och ny kakkyl diskuteras. 

Nytt staket mot genomfartsvägen med grind skall sättas upp innan serveringen öppnas. 

 

9. Ordföranden avslutar mötet. 

 
Kjell-Egon Strandh   Kim Nelson 

sekreterare    ordförande 


